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INTERPELACJA

w sprawie planu ogólnego gminy

Składam interpelację w sprawie opracowania planu ogólnego gminy.

W szczególności zwracam się o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1/Jakie czynności zostały już wykonane i w jakich terminach, aby ten projekt planu
sporządzić?

2/Jakie materiały potrzebne do planu ogólnego do tej pory uzyskano?

3/Jaki jest harmonogram prac nad tym planem w najbliższej przyszłości?

4/ Kiedy podjęto decyzję o zleceniu prac nad planem firmie zewnętrznej i z jakiego
powodu zmieniono wcześniejsze ustalenia?

W uzasadnieniu nadmieniam, że plan ogólny jest najważniejszym planem, który
powinien zostać przygotowywany w chwili obecnej. Dalsze blokowanie prac nad tym
planem przez Wydział Planowania Przestrzennego jest działaniem na szkodę gminy. Do
ustawowego terminu uchwalenia planu zostało niecałe 15 miesięcy, a nie ma nawet
wybranego projektanta tego planu. Ostatni rok został całkowicie zmarnowany.

Brak uchwalonego planu ogólnego doprowadzi do braku możliwości uchwalania
planów miejscowych i ich zmian po 1 stycznia 2026r. i zatrzyma rozwój gminy.

Odpowiedź proszę przekazać do Biura Rady Miejskiej.


